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6 КЛИНИЧЕСКАЯ И ЭКСПЕРИМЕНТАЛЬНАЯ ХИРУРГИЯ

■  ОТ РЕДАКЦИИ

 Уважаемые коллеги, авторы и читатели нашего журнала!
Нумерология никак не связана с наукой, но пройти мимо того факта, что наш журнал работает в меди-

цине уже целых 7 лет, нельзя. Самый главный результат – это признание отечественных и зарубежных ис-
следователей, нарастающий поток научных статей с отчетливым превалированием истинно фундаменталь-
ных работ, хирургических и общемедицинских. Естественным образом меняются редколлегия и редсовет 
журнала. Основной принцип подбора специалистов – гамбургский счет: важно не числиться в составе, 
а делать дело, по Чехову.

Все вместе взятое – главное условие увеличения объема издания нашего журнала, которое мы плани-
руем осуществить в следующем, 2020-м, году. И нумерология здесь действительно ни при чем!

Приятного чтения, ждем новых выдающихся работ в нашем отечественном медицинском журнале.

От редколлегии 
и редсовета
главный редактор 
журнала, 
кардиохирург 
Сергей 
Дземешкевич

On behalf 
of the Editorial 
Board and Editorial 
Team, Editor-in-Chief
Cardiac Surgeon
Sergey 
Dzemeshkevich

 Dear colleagues, contributors and readers of our journal,
Numerology is not related to science in any way but we cannot overlook the fact that our journal has been 

into medicine for seven years already. The ultimate result is recognition by domestic and foreign researchers, 
an increasing flow of scientific articles, with the truly fundamental works, both surgical and general medical, 
clearly prevailing. The editorial team and editorial board of the journal undergo changes in a natural way. 
The main principle of recruiting professionals is an unbiased evaluation: it is important not to remain in the 
employment but rather, according to Chekhov, do real work.

All of the above is the key to increase the number of copies of our journal, which we intend to make in the 
coming year, 2020. And the numerology has nothing to do with it indeed!

Enjoy reading, and we are looking forward to new outstanding articles in our domestic medical journal.
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